

屈臣氏酒窖購物禮遇 Shopping privilege at Watson's Wine

條款及細則:

- 1. 此禮遇有效期至 2025年12月31日,貨品數量有限,售完即止。
- 2. 此禮遇只適用於 3SUPREME 現有客戶。
- 3. 客戶單次消費滿港幣 \$398,可享正價紅酒、白酒或清酒95折。
- 4. 客戶須於屈臣氏酒窖結帳前出示 3SUPREME App 內的e-ID,或以相關帳戶登入 watsonswine.com或屈臣氏酒窖 App 並於結帳頁面輸入指定優惠碼,方能享用此禮 遇。
- 5. 此禮遇不適用於香檳、烈酒及啤酒,亦不可與其他優惠同時使用。
- 6. 此禮遇不可兌換或找續現金。
- 7. 此禮遇由屈臣氏酒窖(香港)有限公司 (「屈臣氏酒窖」) 提供·和記電話有限公司 (「本公司」) 對一切有關此禮遇提供之服務 / 產品恕不承擔任何責任及 / 或賠償。
- 8. 本公司及屈臣氏酒窖保留權利隨時暫停、更改或終止禮遇及更改其條款及細則,毋 須另行通知。如有任何爭議,本公司及屈臣氏酒窖保留最終之決定權。

Terms and conditions:

- 1. This privilege is valid until 31 December 2025, while stocks last.
- 2. This privilege applies only to existing 3SUPREME customers.
- 3. Customers are entitled to a 5% discount on regular-priced red wines, white wines or Sake when they spend HK\$398 or more in a single purchase.
- 4. To enjoy the privilege, customers are required to present the e-ID in the 3SUPREME App before settling payment at a Watson's Wine store, or log in to the corresponding account and apply the designated promotion code during checkout at watsonswine.com or Watson's Wine App.
- 5. This privilege does not apply to purchases of champagne, spirits or beers, and may not be used in conjunction with other promotional offers.
- 6. This privilege cannot be redeemed or exchanged for cash.
- 7. The privilege is provided by Watson's Wine (HK) Limited ("Watson's Wine").



- Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") shall not be responsible for any matters relating to the service or product.
- 8. The Company and Watson's Wine reserve the right to modify, suspend, cancel or terminate the privilege and / or amend applicable terms and conditions at any time without prior notice. In event of disputes arising from this privilege, the decision of the Company and Watson's Wine shall be final and conclusive.